
 
 

Bestyrelsesmøde d. 16/06-2022 

Tilstede: 
Charlotte, Stinne, Jan og Andreas 

Afbud: Sandra og Irene 

 

- Godkendelse af dagsorden 

o NB. Der er ikke lavet en egentlig dagsorden  

- Følgende punkter er info, som tidligere er blevet godkendt via fælles chat: 

o NYT i Bestyrelsen siden sidst: 

▪ Bestyrelsesmedlem: Sandra 

• Sandra har valgt, af personlige grunde at træde ud af bestyrelsen, 

hvilket bestyrelsen selvfølgelig er kede af, da hun har lagt rigtig 

mange timer, som næstformand.   

- Økonomi. 

o Fremlæggelse økonomien til d.d. (se bilag 1) 

▪ Andreas gennemgår regnskabet som det ser ud lige til d.d.  

o § 18 midler – Kursus. 

▪ Andreas har drøftet § 18 søgning, med Berit (formand fra Midt vest 

Sjælland). Hun vil gerne give et kursus i dette, så vi i kredsen kan blive bedre 

til at skaffe midler til vores kommende arrangementer. Andreas vil tage 

kontakt til Berit, så vi kan få aftalt en dato.  

- Oslo Update: 

▪ Turen er nu total udsolgt – der har været få afbud, men disse pladser er 

genbesat.  

▪ Økonomien:  

• Deltager betalingen er nu rykket fra en konto på hovedkontoret, til 

vores egen konto. 

• Der er søgt midler hos Tryg Fonden, som desværre ikke ville give os 

nogen form for midler. Yderligere har vi fået doneret 30.000.- fra 

epilepsiforeningens aktivitets pulje, disse penge ligger på en konto 

på hovedkontoret.  

- Kommende Arrangementer: 

o 7/10-2022 Ølsmagning.  

▪ Andreas får bekræftet dato, samt bookning hos Skaal. 

o 20/11-2022 Jule Banko. 

▪ Det er en god ide, allerede nu at finde præmier til årets Banko, jo tidligere vi 

er ude, desto bedre. Det er ikke vigtigt hvor stor præmien er, bare der er 

nogle. 

- Arrangementer 2023. 

o Tosselilla, forlystelsespark.  



 
 

▪ For at prøve noget nyt samt lave et sammenarbejde med andre kredse, har 

Kreds Bornholm spurgt om, vi vil lave en tur til Sverige, til forlystelsesparken 

Tosselilla d. 24/06-2023. Såfremt dette skal kunne lade sig gøre, Splitter 

Kreds Kbh og Bornholm de samlede udgifter, dette er både på bustransport, 

Færge samt Billetter.  

▪ Det er besluttet at kredsen gerne vil deltage i dette arrangement, dog tvivler 

vi på datoen – vi vil derfor foreslå 1/7-2023 (lavsæson – 10-16) – evt. lave 

det som en weekendtur, da man ikke vil kunne nå det hele på én dag. 

• Andreas tager fat i Peter Vomb.    

o Sjællands kredse, samt Bornholm er gået sammen om en tur til Bornholm, 23/8 – 

27/8 2023 (Frivillige ankommer d. 22/8) 

▪ Samtlige kredse har haft første møde – der er lige ved at være et program 

klar.  

▪ Det forventes at der bliver søgt midler til dette, da vi ikke kan være sikre på 

at tryg vil støtte os igen.  

o Udover ovennævnte arrangementer, er der nu lavet en skabelon over de 

kommende arrangementer. (se bilag 2) 

- HB møde 

o D. 23-24/09 - her er alle velkommen 

o Deltagende: Jan, Andreas 

o D. 25-26/11 - her er alle velkommen 

o Deltagende: Charlotte, Jan, Andreas 

- EVT. 

o Tøj.  

▪ Charlotte, sort trøje og kasket med logo.   

▪ Stinne, Jakke med logo.  

▪ Jan, t-hirt og kastet med logo.  

▪ Irene, Sort trøje og kasket med logo.  

o Bestyrelses arrangement.  

▪ Nu når der igen er åbnet op, efter en Covid-19 nedlukning, vil Andreas gerne 

invitere bestyrelsen en tur til Wallmans, hvor der vil blive serveret mad, der 

vil være underholdning og diskotek hen på natten. Da Charlotte måske kan 

skaffe lidt rabat, vil hun stå for planlægningen af dette.  


